

Child/Teen Health Program (C/THP) Fact Sheet



Dear Parent/Guardian:

We are pleased to tell you about the Child/Teen Health Program (C/THP) which is available at **no cost** to you.

What is the Child/Teen Health Program? The Child/Teen Health Program is preventive healthcare for children. C/THP makes use of a full range of services that can detect health care problems before they become serious and hard to treat. C/THP is important because it provides your child with early and regular health care. It assures your child better health now and fewer health problems in the future. Depending on the age of your child, a C/THP preventive care-screening visit will include:

- Health History
- Hearing and Vision Testing
- Complete Physical
- Immunizations
- Blood tests including lead, anemia and sickle cell screenings
- Assessment of any existing chronic conditions, such as asthma, and appropriate treatment or referral
- Dental Screenings
- Growth and Developmental Assessment
- Nutritional Screening
- Overweight/Obesity Screening

Who is eligible for the Child/Teen Health Program? Every Medicaid recipient from birth to age 21, and every Family Health Plus recipient age 19 or 20, are eligible. All visits and examinations are free.

Where do you find the Child/Teen Health Program? If you are enrolled in a managed care plan, the plan provides C/THP, and can assist you in selecting a primary care provider from its network of physicians.

If you are not enrolled in a managed care plan, please see the list of **Participating Clinics & Hospitals** (MAP-58k). For further assistance call the HRA Infoline at:

718-557-1399

Other Important Facts: The Child/Teen Health Program can help you:

- Find a doctor, dentist or other health care providers.
- With information on how to arrange for transportation to and from your medical appointments.

Other important phone numbers for your convenience:

Medicaid Helpline (888) 692-6116
Medicaid Managed Care Helpline (800) 505-5678
For all other NYC government programs: 311

Child/Teen Health Program (C/THP) Справочный материал



Уважаемый родитель/опекун!

Мы рады сообщить вам о программе Child/Teen Health Program (C/THP), участие в которой для вас бесплатно.

Что такое программа Child/Teen Health Program? Child/Teen Health Program — это программа профилактического медицинского обслуживания для детей. В программе C/THP используется полный набор услуг, позволяющих выявить проблемы здоровья, пока они не превратились в серьезные и трудноизлечимые заболевания. Программа C/THP очень важна, поскольку обеспечивает вашему ребенку своевременное и регулярное медицинское обслуживание. Она обеспечивает вашему ребенку более крепкое здоровье в настоящее время, а в будущем позволит избежать многие заболевания. В зависимости от возраста ребенка профилактический осмотр в рамках программы C/THP может включать:

- Анамнез болезни
- Проверку слуха и зрения
- Полный медицинский осмотр
- Вакцинацию
- Анализ крови, в том числе на содержание свинца, анемию и серповидные эритроциты.
- Оценку хронических заболеваний, например, астмы, и назначение соответствующего лечения или направление к специалисту.
- Стоматологический осмотр
- Оценку роста и развития
- Проверку состояния питания
- Проверку на избыточный вес/ожирение

Кто имеет право на участие в программе Child/Teen Health Program? Все получатели Medicaid от рождения до 21 года и получатели программы Family Health Plus в возрасте от 19 до 20 лет. Все посещения и осмотры проводятся бесплатно.

Как найти программу Child/Teen Health Program? Если вы являетесь участником программы контролируемого медицинского обслуживания, данная программа включает услуги C/THP и поможет вам выбрать поставщика первичного медицинского обслуживания из сети врачей, участвующих в программе.

Если вы не являетесь участником программы контролируемого медицинского обслуживания, смотрите список **участвующих клиник и больниц** (документ MAP-58k). Для получения дополнительной помощи звоните в справочную службу «Инфолайн» HRA по телефону:

718-557-1399

Прочая важная информация: программа Child/Teen Health Program может помочь вам:

- выбрать врача, стоматолога или другого медицинского работника;
- получить информацию об организации проезда на прием к врачу и обратно.

Другие важные номера телефонов, которые полезно знать:
Справочная служба Medicaid (888) 692-6116
Справочная служба системы контролируемого
медицинского обслуживания Medicaid (800) 505-5678
Все прочие муниципальные программы г. Нью-Йорка: 311